
Van: Rijke, D. de
Verzonden: maandag 8 februari 2021 
Aan: Commissie VWS
Onderwerp: Rondvraagpunt pv

Geachte griffie,

Namens Lisa Westerveld willen we via de rondvraag een brief vragen aan de minister van
VWS. Nu de scholen weer opengaan, willen wij de minister vragen of hij in een brief 
uiteen kan zetten waarom het zwem onderwijs nog niet van start kan gaan. Voor kinderen
in dit land is het namelijk erg belangrijk om te leren zwemmen. Afgelopen zomer zijn er 
veel incidenten geweest aam de stranden waarbij kinderen in de problemen kwamen in 
het water. Door zwemles, net als het reguliere basisonderwijs, opnieuw op te laten 
starten, zijn de kinderen aankomende zomer beter beschermd in het waterrijke 
Nederland.

Met vriendelijke groet,

Daniel de Rijke
GroenLinks


